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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Justitie over het
bericht dat de politie ruimere
opsporingsbevoegdheden wil om
producenten van kinderporno aan te
pakken. (Ingezonden 28 januari 2010)

1
Kent u het radiobericht dat de
Taskforce kinderpornografie en
sekstoerisme ruimere
opsporingsbevoegdheden wil om
producenten van kinderporno aan te
pakken?1

2
Wat is uw mening over de uitspraak
van de voorzitter van deze Taskforce
dat de huidige
opsporingsbevoegdheden niet langer
volstaan om producenten en
verspreiders van kinderporno aan te
pakken, nu deze steeds meer
opereren in besloten netwerken met
nieuwe technieken?

3
Is het waar dat er sprake is van een
explosieve groei van het aanbod van
kinderporno op het internet? Zo ja,
waar blijkt dat uit en hoe groot is die
groei? Zo nee, waarom niet?

4
Acht u het wenselijk om de
wetgeving aan te passen opdat
digitale rechercheurs het aanbod van
kinderporno op het net krachtiger
kunnen bestrijden? Zo ja, op welke
wijze gaat u dat, na de implementatie
van de bepalingen van het verdrag

van Lanzarote in Nederlandse
wetgeving, verder bewerkstelligen?
Zo nee, waarom niet?

5
Hoe denkt u over de ruimere
opsporingsbevoegdheden die door
de Taskforce kinderpornografie en
sekstoerisme worden voorgesteld,
zoals het werken onder een
dekmantel, infiltreren en het doen
van een pseudo-koop (het zelf mogen
aanbieden van kinderporno)? Denkt u
dat deze bevoegdheden kunnen
leiden tot een verbetering van de
opsporing van kinderporno? Zo ja,
welke belemmeringen bestaan er nu
om deze bevoegdheden te kunnen
gebruiken en hoe gaat u die
wegnemen? Zo nee, welke
aanvullende opsporingsmaatregelen
zouden dan wel effectief kunnen zijn?

6
Deelt u de opvatting dat de
maatregelen van de Raad van
Korpschefs heeft ingezet om
kinderporno daadkrachtig aan te
pakken, zoals het inzetten van extra
digitale rechercheurs, een
verdubbeling van het aantal te
behandelen zaken en het aanpakken
van de werkvoorraad, slechts volledig
effectief zullen kunnen zijn als de
opsporingsbevoegdheden van de
politie wettelijk worden verruimd? Zo
nee, waarom niet? Op welke wijze
bent u voornemens de explosieve
groei van het aanbod van
kinderporno op het internet dan wel
aan te pakken?

7
Indien u voornemens bent om de
wetgeving op dit punt aan te passen,
binnen welke termijn kan de Kamer
een voorstel tot wijziging van de wet
verwachten?

1 Radio 1, «Goedemorgen Nederland»d.d.
22 januari 2010.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
19 februari 2010)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid Arib
(PvdA) over het bericht dat de politie
ruimere opsporingsbevoegdheden
wil om producenten van kinderporno
aan te pakken (ingezonden 28 januari
2010) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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